

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Greece, 10 Reasons to Visit Greece :

Tourism in Greece is an element of economic activity in the country and is one of the most important sectors of the country. Greece is one of the most visited countries in the world. It is one of the world's attractions because of its spectacular beaches, islands and holiday spots. In 2017, 32.5 million tourists visited Greece. Greece is mostly visited by Macedonia. Countries following Macedonia, respectively; Germany, United Kingdom, Bulgaria, France, Italy, Turkey, Poland, United States and Serbia.

1. Athens :



At the age of 3000, Athens is known as the birthplace of democracy and the nobility of Western civilization. The city offers a combination of historical and modern features. Athens is famous for its archaeological remains and monuments such as the famous Acropolis, the Parthenon,

the Ancient Agora and the Dionysos Theater. However, Athens is not only an ancient site, it is also an important center for business, culture and night life.

2. Greek Islands :



Beautiful and exotic Greek islands attract hundreds of thousands of tourists every year. From beautiful beaches, ancient ruins, colorful harbors and active volcanoes, you can find everything on the islands. Santorini is one of the most picturesque islands and is definitely one of the best places to visit in Greece. Also part of the Cyclades, Mykonos is a modern, cosmopolitan place blended with traditional whitewashed houses and labyrinthine streets. Moreover, night life is one of the most popular places in the world. Located on the Aegean Sea coast, Rhodes is the capital and largest island of the Dodecanese archipelago, popular with its large sandy beaches and historical attractions. Corfu, located to the far north of the Greek Ionian Islands, is one of the must-see islands.

3. Meteora :



The Greek text of the Meteora means “hanging in the air,” which refers to the magnificent cliffs at an altitude of 365 meters above sea level, overlooking the Kalambaka and Castraki villages in the north of Greece. This is a top monastery sitting on a rock. The monasteries in the Meteora were built by priests who had the spiritual isolation of the 14th and 16th centuries and the freedom of religious persecution.

4. Crete :



Crete, the oldest of the Greek islands, offers a wonderful holiday with a stunning view of the coastline, rugged mountains and rural areas full of olive trees. It still carries the archaeological traces of many civilizations that have lived for centuries.

5. Peloponnese :



Peloponnese, which resembles a broad leaf, is often called Morea, meaning mulberry leaf. Located in the southernmost region of both Europe and Greece, Peloponnese is a large peninsula connected with the Rio-Antirrio bridge. Moreover, combined with classical Greek temples, Venetian monuments, Byzantine churches and Mycenaean palaces, Peloponnese was home to the first Olympic Games for the honor of Zeus.

6. Delphi :



After the Acropolis in Athens, Delphi is Greece's most popular archaeological site. Delphi was regarded as the center of the world by the ancient Greeks, on the slope of the exciting Parnassus Mountain, two and a half hours from Athens. In antiquity, people came to this sacred place to ask the priestess who was here to take advice from the grassroots, in relation to them and in politics as widely as possible. Important remnants and structures in Delphi include the Apollo Temple, which once housed the ancient Pythian Games, the Temple of Athena, the theater and the hippodrome.

7. Zagori :



Zagori is a region in the north-west of Greece, housing national parks and natural beauties. It is a well-known region known for its dense forests and rugged mountains, strong rivers and traditional Greek villagers.

8. Thessaloniki :



Thessaloniki is Greece's second largest city. There are many social activities organized in the city as well as a lively night life. We can call it the cultural capital of Greece. Furthermore, Thessaloniki, which is a historic city center and trade area, is a city of Byzantine walls, White Tower, Turkish baths, colorful food markets, museums and art galleries.

9. Cape Sounion :



The works of the sea god Poseidon lived here as an ancient Greek temple. Located at the southernmost tip of the Attica Peninsula, Cape Sounion is surrounded by three sides of the sea.

10. Halkidiki :



Halkidiki is a three-sided peninsula and has been popular in recent years with its excellent beaches. If you are looking for public grounds, secret grounds and crystal clear waters, you should definitely come here.

TR

Yunanistan'da Turizm, Yunanistan'ı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Yunanistan'da turizm, ülkedeki ekonomik faaliyetin bir unsurudur ve ülkenin en önemli sektörlerinden biridir. Yunanistan, dünyanın en çok ziyaret edilen ülkelerinden biridir. Muhteşem kumsalları, adaları ve tatil noktaları nedeniyle dünyanın ilgi çekici yerlerinden biridir. 2017 yılında Yunanistan'ı 32,5 milyon turist ziyaret etti. Yunanistan en çok Makedonya tarafından ziyaret edilmektedir. Makedonya'dan sonra gelen ülkeler sırasıyla; Almanya, Birleşik Krallık, Bulgaristan, Fransa, İtalya, Türkiye, Polonya, Amerika Birleşik Devletleri ve Sırbistan.

1- Atina :

3000 yaşında Atina, demokrasinin doğduğu yer ve Batı medeniyetinin soyluları olarak bilinir. Şehir, tarihi ve modern özellikleri bir arada sunuyor. Atina, arkeolojik kalıntıları ve ünlü Akropolis, Parthenon, Antik Agora ve Dionysos Tiyatrosu gibi anıtları ile ünlüdür. Ancak Atina sadece antik bir site değil, aynı zamanda iş, kültür ve gece hayatı için de önemli bir merkez.

2- Yunan Adaları :

Güzel ve egzotik Yunan adaları her yıl yüz binlerce turisti kendine çekiyor. Güzel kumsallar, antik kalıntılar, renkli limanlar ve aktif volkanlardan adalarda her şeyi bulabilirsiniz. Santorini en güzel adalardan biridir ve kesinlikle Yunanistan'da ziyaret edilecek en iyi yerlerden biridir. Yine Kiklad Adaları'nın bir parçası olan Mikonos, geleneksel beyaz badanalı evler ve labirent sokaklarıyla harmanlanmış modern, kozmopolit bir yerdir. Üstelik gece hayatı dünyanın en popüler yerlerinden biridir. Ege Denizi kıyısında yer alan Rodos, büyük kumlu plajları ve tarihi mekanları ile popüler olan On İki Ada takımadalarının başkenti ve en büyük adasıdır. Yunan İyon Adaları'nın en kuzeyinde yer alan Korfu, mutlaka görülmesi gereken adalardan biridir.

3- Meteora :

Meteora'nın Yunanca metni, deniz seviyesinden 365 metre yükseklikte, Yunanistan'ın kuzeyindeki Kalambaka ve Castraki köylerine bakan muhteşem kayalıklara atıfta bulunan "havada asılı" anlamına gelir. Bu bir kayanın üzerinde oturan bir üst manastır. Meteora'daki manastırlar, 14. ve 16. yüzyılın manevi izolasyonuna ve dini zulüm özgürlüğüne sahip rahipler tarafından inşa edildi.

4- Girit :

Yunan adalarının en eskisi olan Girit, muhteşem sahil şeridi manzarası, engebeli dağları ve zeytin ağaçlarıyla dolu kırsal alanları ile harika bir tatil sunuyor. Yüzyıllar boyunca yaşamış birçok uygarlığın arkeolojik izlerini hala taşımaktadır.

5- Mora :

Geniş bir yaprağı andıran Mora, genellikle dut yaprağı anlamına gelen Mora olarak adlandırılır. Hem Avrupa'nın hem de Yunanistan'ın en güney bölgesinde yer alan Peloponnese, Rio-Antirrio köprüsüyle bağlantılı büyük bir yarımadadır. Ayrıca klasik Yunan tapınakları, Venedik anıtları, Bizans kiliseleri ve Miken sarayları ile birleşen Peloponnese, Zeus onuruna ilk Olimpiyat Oyunlarına ev sahipliği yapmıştır.

6- Delfi:

Atina'daki Akropolis'ten sonra Delphi, Yunanistan'ın en popüler arkeolojik alanıdır. Delphi, Atina'dan iki buçuk saat uzaklıktaki heyecan verici Parnassus Dağı'nın yamacında, antik Yunanlılar tarafından dünyanın merkezi olarak görülüyordu. Antik çağda, insanlar bu kutsal yere, burada bulunan rahibeden tabandan, kendileriyle ve siyasetle ilgili olarak mümkün olduğunca geniş bir şekilde tavsiye almak için geldiler. Delphi'deki önemli kalıntılar ve yapılar, bir zamanlar antik Pythian Oyunları'na ev sahipliği yapan Apollo Tapınağı, Athena Tapınağı, tiyatro ve hipodromu içerir.

7- Zagori:

Zagori, Yunanistan'ın kuzey batısında, milli parkları ve doğal g zellikleri barındıran bir b lgedir. Yoęun ormanları ve engebeli daęları, g  l  nehirleri ve geleneksel Rum k yl leri ile tanınan tanınmış bir b lgedir.

8- Selanik :

Selanik, Yunanistan'ın ikinci b y k şehridir. Canlı bir gece hayatının yanı sıra şehirde d zenlenen bir ok sosyal aktivite var. Yunanistan'ın k lt r başkenti diyebiliriz. Ayrıca tarihi bir şehir merkezi ve ticaret b lgesi olan Selanik, Bizans surları, Beyaz Kule, T rk hamamları, renkli gıda pazarları, m zeler ve sanat galerileri şehridir.

9- Cape Sounion :

Deniz tanrısı Poseidon'un eserleri burada eski bir Yunan tapınaęı olarak yaşadı. Attika Yarımadası'nın en g ney ucunda yer alan Cape Sounion, denizin    tarafıyla  evrilidir.

10- Halkidiki :

Halkidiki    taraflı bir yarımadadır ve m kemmel plajları ile son yıllarda pop ler olmuştur. Halka a ık alanlar, gizli alanlar ve berrak sular arıyorsanız kesinlikle buraya gelmelisiniz.

السياحة في اليونان ، 10 أسباب لزيارة اليونان:

السياحة في اليونان هي عنصر من عناصر النشاط الاقتصادي في البلاد وهي واحدة من أهم القطاعات في البلاد. اليونان هي واحدة من أكثر الدول زيارة في العالم. إنها واحدة من مناطق الجذب في العالم بسبب الشواطئ الرائعة والجزر وأماكن العطلات. في عام 2017 ، زار 32.5 مليون سائح اليونان. يزور مقدونيا اليونان في الغالب. البلدان التالية مقدونيا ، على التوالي ؛ ألمانيا والمملكة المتحدة وبلغاريا وفرنسا وإيطاليا وتركيا وبولندا والولايات المتحدة وصربيا.

1- أثينا:

في سن 3000 ، عُرِفَت أثينا بأنها مهد الديمقراطية ونبيل الحضارة الغربية. تقدم المدينة مجموعة من السمات التاريخية والحديثة. تشتهر أثينا بآثارها الأثرية ومعالمها الأثرية مثل الأكروبوليس الشهير والبارثينون والأجورا القديمة ومسرح ديونيسوس. ومع ذلك ، فإن أثينا ليست موقعًا قديمًا فحسب ، بل هي أيضًا مركز مهم للأعمال والثقافة والحياة الليلية.

2- الجزر اليونانية:

الجزر اليونانية الجميلة والغريبة تجذب مئات الآلاف من السياح كل عام. من الشواطئ الجميلة والأطلال القديمة والموانئ الملونة والبراكين النشطة ، يمكنك أن تجد كل شيء على الجزر. سانتوريني هي واحدة من أكثر الجزر الخلابة وهي بالتأكيد واحدة من أفضل الأماكن للزيارة في اليونان. تعد Mykonos أيضًا جزءًا من Cyclades ، وهي مكان حديث وعالمي ممزوج بالمنازل التقليدية المطلية باللون الأبيض وشوارع المتاهة. علاوة على ذلك ، تعد الحياة الليلية واحدة من أكثر الأماكن شعبية في العالم. تقع على ساحل بحر إيجه ، رودس هي العاصمة وأكبر جزيرة في أرخبيل دوديكانيز ، وتشتهر بشواطئها الرملية الكبيرة ومناطق الجذب التاريخية. كورفو ، الواقعة في أقصى شمال الجزر اليونانية الأيونية ، هي واحدة من الجزر التي يجب مشاهدتها.

3- ميتيورا:

النص اليوناني للميتيورا يعني "معلقة في الهواء" ، مما يشير إلى المنحدرات الرائعة على ارتفاع 365 مترًا فوق مستوى سطح البحر ، وتطل على قريتي كالامبكا وكاستراكي في شمال اليونان. هذا دير أعلى يجلس على صخرة. تم بناء الأديرة في

ميتيورا من قبل كهنة كانوا يتمتعون بالعزلة الروحية في القرنين الرابع عشر والسادس عشر وحرية الاضطهاد الديني.

4- كريت:

تقدم جزيرة كريت - وهي أقدم الجزر اليونانية - إجازة رائعة مع إطلالة خلابة على الساحل والجبال الوعرة والمناطق الريفية المليئة بأشجار الزيتون. لا تزال تحمل الآثار الأثرية للعديد من الحضارات التي عاشت لقرون.

5- بيلوبونيز:

غالبًا ما يُطلق على البيلوبونيز ، التي تشبه ورقة عريضة ، اسم موريا ، وتعني أوراق التوت. تقع بيلوبونيز في أقصى جنوب أوروبا واليونان ، وهي شبه جزيرة كبيرة متصلة بجسر ريو أنتيريو. علاوة على ذلك ، إلى جانب المعابد اليونانية الكلاسيكية والآثار الفينيسية والكنائس البيزنطية والقصور الميسينية ، كانت بيلوبونيز موطنًا للألعاب الأولمبية الأولى على شرف زيوس.

6- دلفي:

بعد الأكروبوليس في أثينا ، تعد دلفي أشهر موقع أثري في اليونان. كانت دلفي تعتبر مركز العالم من قبل الإغريق القدماء ، على منحدر جبل بارناسوس المثير ، على بعد ساعتين ونصف من أثينا. في العصور القديمة ، كان الناس يأتون إلى هذا المكان المقدس ليسألوا الكاهنة التي كانت هنا لتأخذ المشورة من القاعدة الشعبية ، فيما يتعلق بهم وفي السياسة على أوسع نطاق ممكن. تشمل البقايا والمباني الهامة في دلفي معبد أبولو ، الذي كان يضم في السابق ألعاب بيثيان القديمة ومعبد أثينا والمسرح ومضمار سباق الخيل.

7- زاغوري:

زاغوري هي منطقة تقع في شمال غرب اليونان ، وتضم حدائق وطنية وجمالًا طبيعيًا. وهي منطقة معروفة بغاباتها الكثيفة وجبالها الوعرة وأنهارها القوية والقرويون اليونانيون التقليديون.

8- ثيسالونيكى:

ثيسالونيكى هي ثاني أكبر مدينة في اليونان. هناك العديد من الأنشطة الاجتماعية المنظمة في المدينة بالإضافة إلى الحياة الليلية المفعمة بالحياة. يمكننا أن

نسميها العاصمة الثقافية لليونان. علاوة على ذلك ، فإن ثيسالونيكي ، وهي مركز تاريخي للمدينة ومنطقة تجارية ، هي مدينة من الجدران البيزنطية والبرج الأبيض والحمامات التركية وأسواق الطعام الملونة والمتاحف والمعارض الفنية.

9- كيب سونيون:

عاشت هنا أعمال إله البحر بوسيدون كمعبد يوناني قديم. تقع كيب سونيون في أقصى الطرف الجنوبي لشبه جزيرة أتيكا ، وتحيط بها ثلاثة جوانب من البحر.

10- هالكيدكي:

هالكيدكي هي شبه جزيرة من ثلاثة جوانب وقد اشتهرت في السنوات الأخيرة بشواطئها الممتازة. إذا كنت تبحث عن أراضٍ عامة وأراضي سرية ومياه صافية ، فعليك بالتأكيد القدوم إلى هنا.